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Vážení spoluobčané,  

většinu z nás konec roku vede k zamyšlení, co se nám podařilo, co se mohlo udělat jinak a lépe, 

popřípadě co jsme nestihli. Dovolte mi tedy, abych za naši obec zrekapituloval, co se v r. 2011 u nás v   

obci událo.  Krátce po zkolaudování čistírny odpadních vod obec musela neplánovaně vyřešit havárii 

přemostění Kublovského potoka. Z podnětu obce provedl podnik Lesy české republiky vyčištění části 

koryta Kublovského potoka.     

 Z finančních prostředků obce a za pomoci našich fotbalistů byla provedena oprava kabin u 

fotbalového hřiště, které jsou v majetku obce.  

Jako nezbytný předpoklad k podání žádosti o dotační prostředky bylo vypracováno několik projektů. 

Nejdříve byl vypracován projekt na výměnu tepelného zdroje a celé otopné soustavy v Mateřské škole 

Kublov, který zahrnuje i zateplení, výměnu oken a podlah. Na základě tohoto projektu jsme již podali 

žádost o poskytnutí dotace z fondu životního prostředí ČR.   

 Dále byl vypracován projekt stavebních úprav Pěnkavky. Po více letech odsouvání nezbytné opravy 

si nejen tento objekt, ale i všichni občané zaslouží uvést jej se smysluplným využitím opět do provozu. 

Bohužel stáří budovy se podepsalo na jejím stavu, především střeše, její dřevěná konstrukce je ve 

značném rozsahu napadena dřevomorkou. Z hlediska požární bezpečnosti není možné pro nevyhovující 

stav kouřovodů využívat ani spodní společenskou místnost. Naším záměrem je kompletní výměna 

střechy včetně její konstrukce, provedení opatření, které by zabránilo pronikání vlhkosti, výměna oken a 

dveří, vybudování zázemí společenské místnosti, včetně sociálního zařízení.  Na místě původní 

promítárny chceme vybudovat místnost, která by sloužila k různým volnočasovým aktivitám občanů. 

Tento záměr je však podmíněn tím, zda se nám podaří získat na tuto akci dotační prostředky. Žádost o 

dotaci byla podána.    

 Obec nechala vypracovat i projekt dětského hřiště u Veského rybníka. Také v tomto případě budeme 

při první vhodné příležitosti žádat o dotaci.  Pokud se podaří zajistit prostředky, chceme pokračovat 

v úpravě plochy vedle Veského rybníka. Na vysvětlenou uvádím, že k tomu, aby obec mohla o dotace 

žádat, musí mít vypracované projekty. I když se pravidla pro poskytování dotací z různých fondů liší, 

většinou je vyžadováno předložení podrobného rozpočtu a přihlíží se i ke stupni připravenosti, to 

znamená, že ten, kdo má např. vydáno na zamýšlenou akci stavební povolení, má větší šanci na dotaci 

než žadatel, který teprve připravuje projektovou dokumentaci.  

 Další akcí bylo odvodnění louky pod Veským rybníkem. V závěru roku oprava a vyčištění rybníku 

„Kaliňák“, ve kterém byla obnovena i původní sedimentační jímka.  Za pomoci naší jednotky sboru 

dobrovolných hasičů došlo k pročištění vybraných úseků dešťové kanalizace.   Při jednání se společností 

Lesy České republiky bylo přislíbeno pročištění vodoteče nad zahradami mezi cestami na Velíz. 

 Obec na podporu nově vznikajícího sdružení Kublováček zakoupila osvětlení na vánoční strom.  

Jistě se mnou budete souhlasit, že to byla jedna z nejpovedenějších akcí posledních let, a proto budeme 

rádi, když se stane tradicí.  Při této příležitosti obec urychlila i první etapu instalace kamerového 

systému. 

Zdařilé bylo i předvánoční setkání s občany. Trochu nás však mrzí, že snaha organizátorů nebyla 

oceněna vyšší účastí.  

 K naší žádosti ČEZ Distribuce zpracovává projekt a následně provede zasíťování nové ulice v Zátiší. 
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 Bez ohledu na poskytnutí dotací bychom v příštím roce chtěli provést opravu některých komunikací, 

především v Chaloupkách.   

     Trochu spoléháme i na to, že rok trvající diskuse našich nejvyšších představitelů o rozpočtovém 

určení daní konečně povede k odstranění naprosto neodůvodnitelných rozdílů při rozdělování prostředků 

mezi města a obce a že konečně nebudeme muset při každé větší akci o peníze prosit. 

 Do nového roku Vám přeji hodně štěstí, pohody a splněných přání. 

                               JUDr. Josef Matějka - starosta 

Rozsvícení vánočního stromu 
      Letos poprvé byl v Kublově zahájen adventní čas Rozsvícením vánočního stromu a předvánočním 

jarmarkem, který se konal první adventní neděli, dne 27. 11. 2011.  

U vánočního stromu nám zazpívaly koledy děti ze ZŠ Broumy a pěvecký sbor KUBR.  Na předvánočním 

jarmarku svoje výrobky prezentovali a nabízeli k prodeji především místní, ale i přespolní. Nabídka byla 

velmi pestrá, a tak návštěvníci měli z čeho vybírat Pro děti byl připraven program plný soutěží, her a 

zpívání. 

Tato akce byla připravována s cílem vytvořit v naší obci novou tradici a zapojit do ní co nejvíce místních 

občanů, zároveň ale vznikala také s myšlenkou přispět touto cestou k vybudování dětského hřiště.  

Návštěvníci měli 

možnost zaregistrovat 

mezi ostatními stánky i 

ten dobročinný. Peníze, 

utržené prodejem 

výrobků v tomto stánku 

(ale také prodejem 

svařeného vína), poputují 

na vybudování dětského 

hřiště. Částka 16.000 Kč, 

kterou jsme získali, je 

opravdu nad naše veškerá 

očekávání.  Chtěli 

bychom proto touto cestou poděkovat těm, kteří si u  nás něco zakoupili nebo přispěli do kasičky. 

Dále děkujeme všem, kteří se jakkoli podíleli na organizaci a přípravě celé akce, všem účastníkům a 

v neposlední řadě obecnímu úřadu Kublov, který financoval osvětlení na stromeček a poskytl nám 

podporu. 

Věříme, že Vás tato akce příjemně vánočně naladila a přejeme Vám krásné prožití vánočních svátků. 

                               Kublováček (nově vznikající občanské sdružení) 

Spolek dobrovolných mopedistů Kublov  
Rok se s rokem sešel a je tu opět bilancování uplynulé mopeďácké sezóny. V letošním roce 

Spolek dobrovolných mopedistů Kublov uspořádal tři akce. 

První akcí byla taneční zábava, kterou si vzaly pod patronaci členky našeho spolku. Jelikož jsme 

se zúčastnili po loňském ročníku mopeďáckého špacíru taneční zábavy, která byla uspořádána pro klienty 

Leontýnského ústavu, vzaly si za cíl, že jim podobnou akci oplatíme a v dubnu uspořádaly taneční 

zábavu, na kterou byli pozváni chlapci a dívky z Leontýna. Zábava se i podle účasti místních obyvatel 

opravdu vydařila a proto se v dubnu příštího roku bude opakovat. 

Druhou akcí byla víkendová jízda pěti našich členů do Krkonoš. Plánovaná trasa do Velké Úpy 

měřila 238 kilometrů a vedla po nefrekventovaných cestách několika okresů. Této akce se zúčastnili: 

Štanc Ota, Rázka Pavel, Luňáček Bohouš, Trkovský Tomáš a dámský spolek reprezentovala a má náš 

největší obdiv – Luňáčková Ivana. Z Úpy následovalo několik výletů po okolí i do sousedního Polska, ale 

naplánovaný výjezd na Sněžku se pro nezískání povolení uskutečnit nepodařilo a tak se musela zvolit pěší 

varianta. I přesto se tato akce hodnotí velice kladně a již dnes se plánuje další dálková trasa. Při jízdě do 



Krkonoš i při ostatních jízdách  po okolí se naši mopěďáci setkávali s pozitivními reakcemi lidí a zájmem 

o mopedy, jak třeba u čerpacích stanic tak při odpočinkových zastávkách. Je příjemné sledovat, jak jsou 

potěšeni  ostatní účastníci provozu, když potkají partu nadšenců na mopedech Stadion. Mávají, fotí, 

prostě se radují s námi. Největší akcí letošní sezóny byl již třetí ročník Mopeďáckého špacíru 

Křivoklátskem. Po úspěšném loňském roce, kdy přijelo 101 účastníků, jsme očekávali kolik příznivců 

mopedů přijede na ročník letošní. 

Celkově si k nám do Kublova v tomto roce našlo cestu 136 startujících. Znovu jsme měli štěstí na počasí, 

i když ještě ráno v 8 hodin pršelo. V průběhu dopoledne se ale ukázalo sluníčko a to nás provázelo po 

celý den. Naplánovaná trasa měřila cca 70 km a vedla přes Jablečno, Drahoňův Újezd, Mlečice, 

Podmokly, Zvíkovec, Slabce, Hřebečníky a Skryje. Se zajištěním bezpečného  průjezdu celou trasou nám 

pomáhali motorkáři ze Žebráku. Mezi účastníky jsme přivítali členy ze spolků Žebráka, Svinař, Lochovic, 

Rakovníka, Cerhovic, Příbrami, Podkozí, Zaluží a Šťáhlavic u Rokycan. Nejvzdálenějším účastníkem 

srazu byl vyhlášen prezident mopeďáckého spolku Jalovec u Třebíče a další ceny už zůstaly na domácí 

půdě. Nejstarším účastníkem byl pan Josef Zíma (1939) a nejmladším Jiří Zíma (1996). 

 Při ukončování letošního ročníku 

špacíru nám poděkovali představitelé 

ostatních spolků za zvládnutí srazu a 

slíbili účast i v příštím ročníku. Jak 

už jsem zmiňoval při loňském 

vyhodnocení sezóny, mopedy a 

Kublov již neodmyslitelně patří 

k sobě. A to že to tak je, nám ukazuje 

neustále rostoucí zájem o námi 

pořádanou akci. V Kublově vzniká 

nová tradice a pro nás je to závazek 

nepolevovat při přípravě dalších 

ročníků Mopeďáckého špacíru. 

Naši členové se v letošním roce zúčastnili mopeďáckých srazů v Žebráku, Světlé nad Sázavou, 

Rakovníku, Svinařích a mimo to si skoro každý víkend vyjeli v menších skupinkách na krátkou 

projížďku. V současné době je ve spolku zaregistrováno 33 členů a nebráníme se žádnému nově 

příchozímu. Více informací o aktivitách spolku a foto galerii z uskutečněných akcí najdete na našich 

webových stránkách  www.mopedkublov.cz. 

Na závěr bych chtěl poděkovat všem sponzorům z řad členů spolku za ceny do tomboly, obecnímu úřadu 

za podporu a restauracím Na Slovance a U Rypáčků za pomoc při pořádání našich akcí. 

                                                                                                                                          Vladimír Palek 

Místní lidová knihovna 

Tradice místní lidové knihovny v Kublově začíná v roce 1897. O její historii napíšeme 

v příštím čísle Kublovských novin. Nyní mi dovolte připomenout naši knihovnici paní Hanu Perglerovou, 

která pracuje jako vedoucí knihovny od roku 1971. Tedy rovných čtyřicet let. Do roku 2002 jí byla 

zdatnou pomocnicí paní učitelka Anna Štěpánková. Knihovna byla tradičně velmi dobře hodnocena a 

plnila své poslání jako jedno z kulturních zařízení v obci. Pod vedením Hany Perglerové získala několik 

čestných uznání na krajské i státní úrovni. V roce 1989 jí byl udělen nejvyšší knihovnický titul „Vzorná 

lidová knihovna“. V současné době mohou návštěvníci vybírat ze  4 173 knižních titulů z  majetku 

knihovny a k tomu kolem 500 knih zapůjčených z Kladna. Kladenská knihovna k nám dováží a obměňuje 

knihy po dohodě dva až třikrát do roka. Spolupráce je velmi dobrá. V roce 2007 byl v knihovně zapojen 

monitor, připojena tiskárna a kopírka. V současné době je možné využít internet a to nejen přihlášenými 

čtenáři. Co naši knihovnici na její práci nejvíc těší je zájem nejmenších obdivovatelů knih. Děti přichází 

do knihovny s učitelkami z mateřské školy a v poslední době i maminkami z Kublováčku. To je dobré pro 

rozvoj dětské fantazie i pro budoucnost kublovské knihovny. Děkujeme paní Haně Perglerové za 40 let 

http://www.mopedkublov.cz/


vzorného knihovnictví a přejeme, aby po mnoho dalších roků neztratila své nadšení a nikdy nekončící 

optimismus.                                                                                                                Hana Jungmanová 

Stav obyvatel 
K 1. 1. 2011 měla obec Kublov 619 obyvatel. V roce 2011 se k pobytu přihlásilo celkem 8 

nových občanů a odstěhovalo se jich 13.  

V tomto roce zemřeli: Jarmila Jirásková, Jiří Izera, František Hrabě, Marie Hošková a Alena 

Chocová. S úctou vzpomínáme. 

Během roku se narodilo 10 dětí: Antonín Lukeš Kublov 69, Petr Spurný Kublov 165, Johana 

Jarošová Kublov 17, Vendula Vorlová Kublov 273, Kateřina Pelcová Kublov 279, Kristýna Skalová 

Kublov 31, Jaromír Malý Kublov 181, Tomáš Král Kublov 60, Jakub Hošek Kublov 59 a Martin Pavlíček 

Kublov - novostavba. Vítání nových občánků se konalo 16.11.2011. Všem maličkým přejeme krásný a 

dlouhý život. 

K 19.12.2011 je v Kublově přihlášeno k trvalému pobytu 619 občanů. 

 Pošta Kublov - informuje 

           Obdarujte své blízké dárkem z pošty. V prodeji jsou společenské hry, kalendáře, omalovánky, 

knihy, svíčky apod. 

Ještě do 31.12.2011 můžete využít nabídky od Raiffeisen stavební spořitelny "Smlouva zdarma" a od 

Poštovní spořitelny pro členy, zaměstnance SD Jednoty COOP, vedení účtu 1rok zdarma a další výhody.  

V roce 2012 vás zveme na 

9. Obecní ples v sobotu 21. 1. 2012, hraje hudební skupina Úžas, předtančení, bohatá tombola 

Hasičský ples v sobotu 17. 3. 2012 

Ples sportovců je plánován na polovinu února. 

Dětský ples 31.3.2012 

Zastupitelstvo obce Kublov Vás srdečně zve na tradiční            

Vánoční koncert 

 
Vánoční písně a koledy zazpívá pěvecký sbor KUBR 

řídí sbormistr Jindřich Marek 

Pondělí 26. prosince 2011 od 15 hodin 

Kostel Sv. Jana Křtitele na Velízi 

Zastupitelé obce Kublov vám všem přejí radostné a klidné Vánoce. V novém roce 2012 to  

nejdůležitější - zdraví, optimismus, klid a porozumění. Také trochu štěstí, lásky a úspěchů. 
 


